
 

Oslo kommunale foreldreutvalg 
 

Styremøte  
- referat 

 
Til stede: Live Skarvang, Kjersti Austdal, Erlend des Bouvrie og  Annette Gauslå  
Forfall:  
Møtegruppe: Oslo kommunale foreldreutvalg - styret 

 

Dato: 07.02.23 
Tid:  17:00 - 18:30 
Sted: Teams 
 
Referent: Marianne 
 
 

Formalia 
070223-01 Godkjenning av innkalling, saksliste og saker til eventuelt. 
Dette ble godkjent, med to saker til Eventuelt. 
 
07022302 Godkjenning av referat fra 10.01.23 
Dette ble godkjent. 
 
 

Diskusjonssaker 
070223-03 Dialogmøter OVK – status datoer 
Nestleder har vært i kontakt med OVK pr mail to ganger om behov for avklaring av 
møtedatoer våren 2023. Nestleder følger opp dette. 
 
 
070223-04 Dialogmøter UDE – fysiske eller digitale? 
Vår kontaktperson hos UDE har meldt tilbake at hybride møter fungerer dårlig for dem. De 
ønsker enten fysiske eller digitale møter, alt etter hva som passer best for Oslo KFU. Etter 
diskusjon i styret kom de frem til følgende: 
• Mandag 20.03.23: digitalt. 
• Mandag 22.05.23: fysisk, men mulighet for å endre til digitalt. 
 
 
070223-05 Skolegruppemøte 16.02.23 
Digitalt møte 16.02.23. Tema er gratisprisnippet. Invitasjon med agenda ble sendt ut på mail 
31.01.23 samt lagt ut på nettiden vår og Facebook. UDE stiller med to jurister fra seksjon for 
elevforvaltning og elevrettigheter for å svare ut spørsmål om gratisprinsippet og hente inn 
innspill fra FAU-ene på dette området. 
 
 



 

 
 

070223-06 Foreldrekonferansen 2023 – status 
Lokaler og bevertning er avtalt med UDE. Arbeidsdokumentet jobbes jevnlig med;  
- arbeidet med å forespørre innleggsholdere har startet. UDE har bekreftet at direktøren 

stiller, mens OVK har ikke svart ut om byråden deltar. Fjorårets FAU-vinner har bekreftet 
at de stiller og vil svare ut vår bestilling. 

- stands er invitert og delvis bekreftet.  
- musikalsk innslag er forespurt og bekreftet. 
 
 
070223-07 Årsmøte 2023 
Dette gjennomføres på Teams tirsdag 11.04.23 kl 18:00. Fristen for å melde inn saker er 
11.02.23, og dette er fra november blitt informert ut til FAU-ene tre ganger via mail og 
nettsiden vår. Pr i dag er det ingen saker som har kommet inn, men det understrekes at 
fristen er ikke gått ut. 
 
Det har kommet forslag på to navn til møteleder. Nestleder kontakter disse i avtalt 
rekkefølge. 
 
I år er det styreleder og ett styremedlem som er på valg. Valgkomitéen jobber med dette. 
Styreleder følger opp komité, samt hører med dem om eventuell utvidelse av valgkomitéen. 
Dette vil settes på agendaen på kommende styremøte. 
 
Utkast til årsrapport er ferdigstilt, men noen tall vedrørende økonomi mangler, da disse ikke 
er oppdatert i Power Office. 
 
 
070223-08 Handlingsplan 2023 - 2024 
Utkast til plan ble gjennomgått. Styret vil vurdere hvilke av punktene som skal prioriteres det 
kommende året, sett ut fra tilgang på frivillige i organisasjonen og private forhold. Et 
styremedlem går gjennom planen, kommer med innspill slik at planen kan vedtas på neste 
styremøte. 
 
 
070223-09 Evaluering av Teamsløsningen 
Onsdag 08.02.23 gjennomføres en digital erfaringsdeling av Teamsløsningen. Nestleder og 
ansatt holder i dette. Tanken er at FAU-ene skal kunne gi tilbakemelding på eksempelvis 
hvordan de bruker løsningen, hva som fungerer og hvilke utbedringer kunne de tenke seg. 
Deretter vil Oslo KFU ha et møte med UDE IKT og se på mulighet for eventuelle endringer. 
 
 
070223-10 KFU-info februar 2023 
Utkast til informasjonsbrev er sendt til styret og utvalget. Dette blir diskutert på 
utvalgsmøtet. 
 



 

 
 

070223-11 Åpne og ubesvarte henvendelser 
Det er 51 henvendelser siden forrige styremøte i januar. Disse fordeler seg slik: spørsmål 
(17), orientering (30), invitasjon (2) og høring (2). 
 
Åpne henvendelser 
• Henvendelse fra FAU om det er lov til å drive politisk valgkamp og føringer. FAU er 

lovpålagt organ. Viktig at FAU avklarer hva som er deres formål, men FAU-ene selv må ta 
ansvar for hvordan samarbeidet i FAU-et skal foregå. Et referat skal gjengi hva FAU har 
diskutert og bestemt, men enkeltpersoners meninger hører ikke hjemme i referatene. 
Ansatt lager utkast til svar, etter diskusjonen i styret. 

• Henvendelse fra FAU om retningslinjer for DS, nyere enn fra 2009. Saken ble tatt opp på 
dialogmøtet i går, dokumentene blir oversendt Oslo KFU. 

• Henvendelse fra masterstudent ved arkitektur- og designerhøgskolen i Oslo vedrørende 
deltakelse på FK2023 med stand. Styret ønsker vedkommende velkommen. 

 
 
 

Eventuelt 
• FAU-prisen – forespørre medlemmer til jury og sette datoer for jurymøte. Ansatt sender 

ut invitasjon til mulige jurymedlemmer. 
• Økonomi – tildelingsbrev fra UDE 06.12.22 sier vi har fått driftstøtte i desember. Disse 

vises ikke enda i regnskapet vårt på nett. Og hvorfor har vi fått mer midler vi søkte om? 
Og har noen av dere sett om driftsstøtten for 2023 er kommet inn på konto, som i 
henhold til samme brev skulle utbetales i januar? Styreleder sjekker dette med 
regnskapsfører og UDE. 

 
Innspill til senere styremøte: 
• Leksefri skole – ønskelig å ta dette opp med OVK eller UDE? 
• Mobilbruk på skolene – hva tenker etaten om dette? 
• Ressursfordelingemodellen – flere av gårsdagens dialogmøtesaker bunner i skolens 

finanser. Ønskelig å ta dette opp med OVK og UDE? 
• UDE ønsker innspill til ny digitaliseringsstrategi innen juni. Presentasjon og punkter fra 

UDE vil bli oversendt. 
• Rasisme i skolen – ta opp dette med UDE? 
 
 
 
Møtet ble hevet 18:26. 


